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Besluitenlijst BCOV van 10 april 2017 (concept)

Aanwezige leden:
Mevr. M.J.C. Heeremans (Heemstede) (voorzitter)
Mevr. A.E.H. Baltus (Heemskerk)
Dhr. B.B. Schneiders (Bloemendaal)
Dhr. N. Meijer (Zandvoort)
Dhr. Th.L.N. Weterings (Haarlemmermeer)
Dhr. P.J. Heiliegers (Haarlemmerliede & Spaarnwoude)
Dhr. F.C. Dales (Velsen)
Dhr. F. Ossel (Beverwijk)

Aanwezige adviseurs:
Dhr. J. Scholten (CGS)
Dhr. A.F.M. Schippers (directeur VRK)
Mevr. M.H.C. Somers (plaatsvervangend DPG) 
Dhr. J. Pieterse (controller VRK)
Dhr. E. Groot (hoofd Holdingstaf VRK)
Dhr. P.J. Duin (secretaris Brandweer) (ambtelijk secretaris)

Afwezig:
Mevr. W. Verkleij (Uitgeest)
Dhr. J. Wienen (Haarlem)
Mevr. M.F. Kreuk (bestuurlijk adviseur VRK)

(De nummering in de besluitenlijst correspondeert met de nummering op de betreffende 
agenda.)

1.1 Agenda
De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

1.2 Mededelingen
Dhr. Dales heeft namens Kennemerland zitting in de Brandweerkamer en meldt dat er een 
nieuw onderhandelaarsakkoord bereikt is inzake FLO-overgangsrecht. Gevraagd is of de 
effecten daarvan al bekend zijn en een plek hebben in de programmabegroting. (Red.: de 
gevolgen van een akkoord FLO-overgangsrecht is als risico opgenomen in de 
programmabegroting.)

Dhr. Schippers meldt dat Kennemerland een Letter of intent heeft ondertekend over 
onderlinge hulp bij scheepsbrandbestrijding. Daarmee hebben zeven veiligheidsregio’s de 
intentie uitgesproken materieel, kennis en kunde met elkaar te delen. Ook de Marine is hierbij 
aangehaakt.

1.3 Besluitenlijst van 13 februari 2017
In de besluitenlijst staan twee verschillende data. De besluitenlijst betreft de BCOV-
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vergadering van 13 februari 2017.
De heer Heiliegers meldt dat hij wel aanwezig was.

Gevraagd is naar de voortgang van het overleg met de waterleidingbedrijven in relatie tot de 
voorstellen over bluswatervoorziening. De voorzitter meldt dat de heer Wienen deze week 
overleg heeft met de waterleidingbedrijven. Daarvoor is ook Waternet uitgenodigd.

De BCOV besluit:
1 Met inachtneming van bovenstaande aanvullingen de besluitenlijst van 13 februari 2017 

ongewijzigd vast te stellen.

2.1 Staat van de ramenbestrijding 2016
De Staat van de rampenbestrijding 2016 geeft inzicht in de multidisciplinaire voorbereiding 
van de rampenbestrijding en bestaat uit een regiobeeld en een samengesteld landelijk beeld. 
Het rapport is gebaseerd op systematisch onderzoek op een aantal thema’s in de periode 
2013-2015 en bevat aanbevelingen voor de komende jaren.

De Inspectie constateert in het regiobeeld dat de VRK de samenwerking met 
netwerkpartners, de interregionale samenwerking, de kwaliteitszorg en het evalueren van 
incidenten op orde heeft. De samenhang tussen plannen, samenwerking met gemeenten en 
het inzicht in de vakbekwaamheid van de benodigde functionarissen is voor verbetering 
vatbaar. Ook de operationele prestaties zijn, waar het gaat om het toetsingskader, in de basis 
op orde. De meer kwalitatieve aspecten van de taakuitvoering zijn overwegend in de basis op 
orde en deel voor verbetering vatbaar.

Het VT geeft aan dat, gelet op het hoge risicoprofiel van de regio het behalen van de score 
‘de basis op orde’ een minimaal benodigd resultaat zou moeten zijn. Met wat extra 
inspanningen kan de veiligheidsregio de score ‘voor verbetering vatbaar’ doorontwikkelen 
naar ‘basis op orde’. Dit geldt ook voor een aantal aspecten waarbij de score kan verbeteren 
naar ‘op niveau’. 

De bestuurscommissie is gevraagd kennis te nemen van de notitie Staat van de 
Rampenbestrijding 2016, de bevindingen van het Veiligheidsteam en het minimaal niveau 
voor de multidisciplinaire taakuitoefening van de VRK vast te stellen op: ‘uiterlijk 2019 de 
basis op orde’.

De heer Schippers licht toe dat voor de staat van de rampenbestrijding de Inspectie V&J 
gebruik heeft gemaakt van een nieuwe toetsingsmethodiek. De nieuwe en de oude 
toetsingsmethode zijn dermate verschillend dat deze onderling niet vergelijkbaar zijn.

De heer Weterings merkt op dat de Inspectie constateert dat de samenhang tussen de 
verschillende plannen voor verbetering vatbaar is. Planvorming wordt echter op verzoek van 
het bestuur gesynchroniseerd met de beleidscyclus van de gemeenten. Dat betekent dat tot 
het moment waarop de plannen gesynchroniseerd zijn, er nog sprake is van ‘oude plannen’. 
Conform bestuursbesluit zal jaarlijks op basis van actuele ontwikkelingen nog bepaald 
worden of de plannen tussentijds bijgesteld moeten worden. Daarna lopen deze in de pas 
met de gemeentelijke beleidscyclus.
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De BCOV besluit:
1 Kennis te nemen van de notitie Staat van de Rampenbestrijding 2016 en de bevindingen 

van het Veiligheidsteam;

2 Als minimaal niveau voor de Rampenbestrijdingsorganisatie in Kennemerland vast te stel-
len: ‘uiterlijk 2019 de basis op orde’.

2.2 Systeemoefeningen 2016 en 2017
Aan het bestuur zijn de rapportages van de systeemoefeningen 2016 en 2017 ter instemming 
aangeboden.

De heer Weterings merkt op dat de crisiscommunicatie opnieuw niet voldoende is. Het is 
belangrijk dat eerder afspraken die gemaakt zijn ook nagekomen worden.

De heer Scholten (CGS) geeft aan dat voor piketfunctionarissen van het RAC wettelijke 
opkomsttijden gelden. Daarvoor is het noodzakelijk dat functionarissen ook wat woonlocatie 
betreft op tijd aanwezig kunnen zijn. Sommige functionarissen wonen te ver weg om aan de 
opkomsttijd te kunnen voldoen. Dit is een verbeterpunt.
Door het bestuur is voor een aantal functies gekozen voor vrije instroom. De ervaring leert 
dat dit soms leidt tot te weinig communicatiecapaciteit in het RAC. Zijn verwachting is dat 
hardpiket hier verbetering in kan brengen.
Ook constateert hij onduidelijkheid in de rol van de communicatieadviseurs. De ervaring leert 
dat social media vaak sneller zijn waardoor communicatieadviseurs achter de feiten aan 
lopen. Hij stelt daarom voor om te gaan werken met een newsroom. Daarbij zal ook gekeken 
worden of er aansluiting mogelijk is met het RT Noord-Holland.
Deze, en andere suggesties, komen in een verbeterplan en het plan komt binnenkort in het 
bestuur.

De BCOV besluit:
1 In te stemmen met aanbieding van het eindrapport van de systeemoefening 2016 

(inclusief de alarmerings- en opkomstoefeningen) aan de Inspectie VenJ;

2 In te stemmen met aanbieding van het eindrapport van de systeemoefening 2017 aan de 
Inspectie VenJ;

3 De coördinerend gemeentesecretaris te verzoeken een verbeterplan op te stellen en dit 
op korte termijn aan de BCOV aan te bieden.

4 Kennis te nemen van de evaluatierapportage Tata Steel.

3.1 Ontwerp jaarverslag 2016
Vorig jaar heeft de VRK rond de zomer publieksjaarverslagen gemaakt over de GGD en de 
Brandweer. Dit jaar heeft de VRK zich ingespannen om de publieksverslagen gereed te 
hebben tegelijk met het bestuurlijke jaarverslag. Aan het bestuur zijn vier jaarverslagen 
voorgelegd, te weten: bestuurlijk jaarverslag VRK 2016, jaarverslag GGD, jaarverslag 
Brandweer en Sociaal jaarverslag.

De voorzitter spreekt zijn complimenten uit over de jaarverslagen en geeft aan trots te zijn op 
de resultaten. De publieksversie sluit goed aan bij de beleving die velen hebben bij de VRK 
en hij verzoekt de heer Schippers zijn dank over te brengen aan de organisatie. De heer 
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Schippers zegt toe dit te doen.
Ook verzoekt de voorzitter om het voorwoord van het bestuurlijk jaarverslag aan te vullen 
met de complimenten van het bestuur en een verwijzing naar de publieksjaarverslagen.

De heer Meijer geeft aan dat het publieksjaarverslag overzichtelijk is en prettig om te lezen.
Ook merkt hij op dat de genoemde opkomsttijden in het jaarverslag Brandweer een 
vertekend beeld kunnen geven over de prestaties van de brandweer omdat alleen maar over 
gebouwbrand gerapporteerd wordt.
De heer Schippers licht toe dat voor gebouwbranden normtijden zijn opgenomen in de wet 
Veiligheidsregio’s. De wetgever kijkt naar de normtijden en niet naar de overige prestaties. 
De brandweer rapporteert daarom alleen over gebouwbranden. Om dit explicieter te maken 
gaat de heer Schippers de cijfers nader duiden.

De BCOV besluit:
1 Het DB te adviseren het ontwerp Jaarverslag 2016 voorlopig vast te stellen;

2 In te stemmen met de aanbieding aan de regiogemeenten met het verzoek om voor 8 juni 
2017 een zienswijze kenbaar te maken;

3 Onder dankzegging aan de medewerkers, kennis te nemen van de 
organisatiejaarverslagen van GGD, brandweer en het sociaal jaarverslag;

4 Aan het AB in juli 2017 voor te stellen:

- Het voordelig jaarresultaat ad € 614.849 toe te voegen aan de algemene reserve;

- Op basis van de herijking reservebeleid een bedrag van € 442.071 terug te laten 
vloeien naar de regiogemeenten. verdeeld op basis van de bekostiging door de 
gemeenten op basis van de lokale bestuursafspraken (75%) en op basis van het 
inwoneraantal (25%);

5 Het AB voor te stellen een bedrag van € 1.926.569 aan restantkredieten over te hevelen 
naar 2017 conform specificatie bijlage 4 van het Jaarverslag.

3.2 Ontwerp programmabegroting 2018-2021
De ontwerp programmabegroting 2018 is opgesteld conform de door het bestuur 
vastgestelde uitgangspunten, waaronder wat eerder is besloten over de 
efficiencymaatregelen 2015-2018. De VRK heeft een sluitende meerjarenbegroting 2018 en 
een positief meerjarenperspectief. Door scherp in te zetten op efficiency, het stellen van 
prioriteiten en slim organiseren is het gelukt naast de autonome ontwikkeling ook enig nieuw 
en versterkt beleid te dekken binnen de eigen begroting.

De heer Weterings geeft aan dat het DB het een goed voorstel vindt. Wel is er onduidelijkheid 
over het extra geld dat gevraagd wordt voor het Veiligheidshuis. Zo is er sprake van extra 
taken en nieuw beleid zonder dat duidelijk wordt waar het nu precies om gaat. De directie is 
gevraagd de extra en nieuwe taken nog nader uit te werken.
De heer Ossel deelt dit beeld en vraagt tevens of er taken afgevallen zijn (oud voor nieuw). 
Het idee daarbij is dat een organisatie (-onderdeel) niet alleen vernieuwt als er nieuwe taken 
bijkomen, maar ook als nagegaan wordt welke taken geschrapt kunnen worden. Mevrouw 
Baltus ligt toe dat er op dit moment alleen maar taken bij komen. Zij zal de vraag van de heer 
Ossel meenemen naar de Stuurgroep Veiligheidshuis.
Meerdere burgemeesters hebben ervaring met het Veiligheidshuis. Signalen worden 
weliswaar afgegeven maar niet altijd is bekend wat er met die signalen gebeurt. En ook de 
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focus van het Veiligheidshuis is niet voor iedereen duidelijk. De BCOV zou daar graag eens 
inhoudelijk het gesprek over willen aangaan in een volgende vergadering

Tot slot wordt nog gevraagd naar financiering in 2018 van een structureel tekort met 
incidentele gelden. De heer Weterings geeft aan dat het slechts om een eenmalige 
financiering gaat van 0,3% van de begroting; vanaf 2019 is dit geen issue meer. Het DB 
verwacht dat dit geen problemen gaat geven bij de Provincie.

De BCOV besluit:
1 Het DB te adviseren de ontwerp programmabegroting 2018 voorlopig vast te stellen;

2 In te stemmen met de aanbieding aan de regiogemeenten met het verzoek om voor 8 juni 
2017 een zienswijze kenbaar te maken;

3 In te stemmen met het voorstel aan het AB om bij de definitieve vaststelling van de 
programmabegroting 2018:

- In te stemmen met de in de programmabegroting vervatte jaarschijf 2018 van het 
meerjareninvesteringsplan 2018-2021 en daarvoor de bijbehorende kredieten te 
voteren (paragraaf 4.6 programmabegroting).

- In te stemmen met het eventueel betrekken van investeringen uit de jaarschijven 
2019-2021 van het MJIP 2018-2021 bij de aanbesteding om zo een aantrekkelijk 
inkoopvolume en efficiënt inkoopproces te bevorderen. De uitlevering van dit soort 
investeringen gebeurt over meerdere jaren.

- De directie van de VRK mandaat te verlenen voor het aantrekken van langlopende 
leningen in 2018 tot maximaal € 5,5 miljoen.

- Het maximaal benodigd mandaat voor het aantrekken van langlopende le-ningen 
voor 2017 te verhogen met € 2,5 miljoen.

- De bestemmingsreserve frictiekosten meldkamer Noord Holland te vormen met 
ingang van 1 januari 2018.

- De eerste begrotingswijziging 2017 vast te stellen (zie paragraaf 3.2 
programmabegroting)

3.3 Terrorismegevolgbestrijding en commander’s intent
De VRK heeft, gezien het algemene dreigingsbeeld en de specifieke risico-locaties te maken 
met dreiging van terrorisme en daarmee samenhangende voorbereidingen van 
terrorismegevolgbestrijding. Binnen de VRK zijn daarom activiteiten gestart om de 
hulpdiensten daarop voor te bereiden (mono- en multidisciplinair). De bestuurscommissie is 
gevraagd kennis te nemen van de actuele ontwikkelingen op het gebied van 
terrorismegevolgbestrijding.

De heer Meijer meldt dat de GHOR veel doet. Dat is echter vaak op de achtergrond waardoor 
het misschien lijkt alsof er weinig gebeurt. De commanders intent GHOR is echter een goed 
voorbeeld van het werk dat door de GHOR verzet wordt.

De voorzitter vraagt naar de betekenis van de term ‘publieke verklaring’. Bedoeld is een 
openbare verklaring die op de site geplaatst wordt.

De BCOV besluit:
1 Kennis te nemen de actuele ontwikkelingen op het gebied van 
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terrorismegevolgbestrijding;

2 De inhoud van de commander’s intent van de Brandweer en GHOR te onderschrijven.

4.1 Verslag bestuursconferentie van 18/19 januari 2017

De BCOV besluit:
1 Kennis te nemen het verslag van de bestuursconferentie van 18/19 januari 2017.

4.2 Jaarlijks voortgangsgesprek ministerie V&J
De heer Weterings meldt dat in het gesprek met het ministerie, het bestuur aandacht heeft 
gevraagd voor terreurbestrijding in onze regio. Zo is o.a. het belang benadrukt van voldoende 
formatie bij de marechaussee op Schiphol.
De heer Dales beaamt dit en noemt aanvullend nog de marechaussee in de havens.

4.3 Regeling jeugdbrandweer Kennemerland
De jeugdbrandweer in Kennemerland is op dit moment per post georganiseerd en niet 
regionaal. Per 1 januari 2014 bestaan, door een wijziging van de Wet veiligheidsregio’s 
nergens in Nederlands meer gemeentelijk brandweerkorpsen. In Kennemerland was dat al 
het geval in 2008.
Voorgesteld is de bestaande jeugdbrandweerploegen te positioneren binnen de 
Veiligheidsregio Kennemerland. Dat biedt een oplossing voor de thans ook binnen 
Kennemerland bestaande verschillen tussen de aanwezige jeugdbrandweerploegen per post. 
De keuze wordt ook gedragen door de jeugdbrandweerploegen in Kennemerland die hierin 
een erkenning zien van hun belang. 
Door het vaststellen van de regeling jeugdbrandweer Veiligheidsregio Kennemerland wordt 
de bestaande jeugdbrandweer in Kennemerland geformaliseerd en op een gestructureerde en 
juridisch duidelijke wijze aan de Veiligheidsregio Kennemerland verbonden. Ook wordt een 
gelijke behandeling van de jeugdbrandweerploegen en hun leden binnen Kennemerland 
bewerkstelligd.

De BCOV besluit:
1 In te stemmen met de door het Dagelijks Bestuur vastgestelde regeling jeugdbrandweer 

Veiligheidsregio Kennemerland per 1 april 2017.

4.4 Beleid schenkingen VRK-materialen
De heer Weterings benadrukt dat de beleidslijn bij het afstoten van materialen is deze te 
verkopen en bij uitzondering te schenken. Daar waar geschonken wordt is dat aan 
organisaties waar een van de regiogemeenten een stedenband mee heeft. 
Op de vraag hoeveel er geschonken wordt antwoordt De heer Schippers dat het meeste 
materiaal verkocht wordt en bijna nooit geschonken.

De BCOV besluit:
1 Kennis te nemen van de volgende door het DB vastgestelde beleidslijn:

- Materiaal en materieel waarvan de VRK gebruik maakt is gekocht met 
belastingmiddelen, subsidies en/of premies die voor een specifiek doel ter 
beschikking worden gesteld: veiligheid en gezondheidszorg in Kennemerland. In 
principe wordt daarom het afgeschreven materiaal/materieel verkocht en de 
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opbrengsten worden weer ingezet voor die taken. 

- Een uitzondering op de regel wordt gemaakt in het geval van een verzoek om een 
schenking aan een buitenlandse gemeente/organisaties waarmee gemeenten in de 
regio een samenwerkingsverband hebben.

5 Rondvraag en sluiting
De heer Heiliegers vraagt naar de voortgang uniforme communicatie Brzo-bedrijven. De heer 
Schippers meldt dat hij hier in het verslag op terugkomt. (red.: De voorlichting aan 
omwonenden over de risico’s en het handelingsperspectief conform het concept 
rampenbestrijdingsplan van Air Products is na de zomer gepland, uiterlijk in oktober.)
 

__________
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